
   
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 16. december 2020 kl. 17:30-20:00  

Deltagere   Formand Rikke Egeberg   
Næstformand Sofia Moura   
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Iben Thiesen Jensen, Jesper Meyland, Charlotte   
Mortensen, Anna Louise Møller, Mette Aagaard Osmundsen, Jesper Vejdiksen, Cathrine 

Monhart  
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen, Andreas Ralund  
Elevrepræsentanter: Emma Roed Bruhn 
Skoleleder Louise Schaaf   
Souschef: Peter Hindborg  
SFO- og klubleder John Khan   

Mødeleder    Rikke Egeberg   

Afbud    Iben Thiesen Jensen, Gert Hochreuter Andersen, Cathrine Monhart, Emma Roed Bruhn  

Indkalder   Formand og skoleleder   

Referent   Ledelsen   

   

Bemærk, at mødet foregik online over zoom.  
  

Dagsorden:   
   

1. Velkomst og rammesætning 

Rikke gennemgik hvordan vi lettest afholder mødet på zoom. 

  

2. Ledelsen orienterer   

• På skolen kan afmatningen godt mærkes, der er ikke så meget liv på grund af de hjemsendte 
klasser. 

• De opslåede stillinger på skole og SFO er nu (næsten) blevet besat: 

• Vi har ansat Karina (KB) pr. 1. januar 2021. Karina skal have dansk i 1.b og 2.a og bliver 

dermed en del af indskolingsteamet. 

• Vi har lavet en skemarokade der indebærer at Lisbeth (LA) skal have dansk i 4.a 

(Mariannes klasse), og det betyder at Lisbeths SUP-timer flyttes over til den ledige 

stilling som inklusionsvejleder. 

• Der har været samtaler med kandidater til inklusionsvejleder stillingen, og vi forventer 

at have en ansat inden jul 

• Vi har haft ansættelsessamtaler på opslået pædagogstilling til SFO’en, og forventer at 

ansætte inden jul. 

• En sekretær stilling er blevet slået op da Pernille har fået nyt arbejde.  



• Økonomisk er der blevet budgetteret med et overskud for 2020, og der kommer til at holde. 

Det er helt som planlagt, da ledelsen forventer at Ellemarkskolen bliver beskåret i 2021. 

• Der er har været økonomisk mulighed for at give alle medarbejdere et særligt tillæg for deres 

ekstraordinære indsats i en corona tid. 

• Corona giver udfordringer med det pædagogiske område. Børnene er ved at være trætte af 

de begrænsninger som corona giver, og ledelsen fornemmer også at personalet synes at det er 
en svær tid. Alle ser frem til en velfortjent juleferie. 

  

3. Skolebestyrelsens forretningsorden – endelig godkendelse. 

Efter en grundig debat har bestyrelsen vedtaget en forretningsorden. Den færdige 

forretningsorden underskrives af formand og skoleleder, og offentliggøres herefter på skolens 
hjemmeside. Forretningsordenen udsendes til bestyrelsesmedlemmerne sammen med dette 

referat. 

  

4. Opfølgning og videre drøftelse af punkterne ’Optag af nye elever på skolen, og  

Ellemarkskolens optag af skoledistriktets børn’ samt ’SFO’en – pædagogisk udvikling og tiltag 

fra seneste møde v. Louise og John  

 

På grund af tidspres, overføres punktet til næste møde. Louise gennemgik kort det oplæg som 

kommer på næste gang. Oplægget fremsendes til bestyrelses på mail så alle kan forberede sig 

på punktet. 

 

5. Evt.  

  

  

Bullets:  

Spil og sociale medier i forbindelse med undervisning  

  

  

  


